獸醫學院「NSTC潛力研究計畫補助」申請表
COLLEGE OF VETERINARY MEDICINE
Application for NSTC Potential Research Program Subsidy

申請日期Application Date：
	申請人/職級
Applicant/Position
	

	申請NSTC計畫名稱
Title of NSTC Project
	

	針對評審意見的改進規劃 Improvement Plan Based on Review Comments

	評審意見
Review Comment
	改進規劃Improvement Plan

	1、
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申請人(簽章) Applicant (Signature)：
單位主管Unit Supervisor：

備註Notes：
1.	申請資格：當年度申請國科會計畫（NSTC）未獲補助之本院專任助理教授。任職期間至多補助一次。
Eligibility: Assistant professors of the school who did not receive NSTC funding for their applications in the current year. Each individual is eligible for the subsidy once only.

2.	申請方式：填寫申請表並檢附NSTC計畫審查通知書，於7月31日前送至獸醫學院院長室。
Application Process: Submit the application form along with the NSTC application review notification to the Dean's Office by July 31.

3.	審查方式：由獸醫學院院長組成審查小組，針對計畫內容進行研究潛力審查。當年度8月31日前公告審查結果。
Review Process: The application will be reviewed by a panel formed by the Dean. The review will assess research potential based on the applicant's proposed project. Results will be announced by August 31.

4.	補助方式：每年補助1名，補助設備費20萬元。補助經費應於當年度9月30日前進行請購，未使用部分將收回。
Subsidy: One individual per year is eligible for a subsidy of NT$200,000 for equipment costs. The funds must be spent by September 30 of the same year; any unspent funds will be reclaimed.
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